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Abstract (en)
The display unit consists of a housing with top, bottom and side faces, made from a transparent material. A chamber (12) is pivoted to the front face
of the housing. the chamber can be filled with the desired quantity of the product before discharging its contents into a bag (60). The chamber is
made from three linked sides (40) which are hinged to the front wall of the housing. Two further sides are lying perpendicular to one another in the
front wall. Both sides complete the chamber's shape when in the upper position. Once the chamber has been filled with the required quantity of the
product its hinged portion is tilted downwards with a bag held beneath it to catch the chamber's contents as they are discharged.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour la présentation et la délivrance de produits en vrac notamment de friandises qui comprend un bocal de
stockage (10) et un dispositif de sas (12) débouchant dans un orifice (32) de la paroi antérieure du bocal, ledit dispositif de sas comportant: une
paroi supérieure (33) solidaire de la face antérieure du bocal et une paroi avant (34) solidaire de l'extrémité avant de la paroi supérieure du sas, un
ensemble mobile (36) formant une paroi inférieure (38) dudit sas articulé par rapport à ladite face antérieure du bocal autour d'un axe horizontal et
deux parois latérales (40, 42) du sas, des moyens élastiques de rappel (50) tendant à ramener ledit ensemble mobile (36) dans une position fermée,
et des moyens de manoeuvre (54a, 54b) pour permettre à l'utilisateur de provoquer l'abaissement dudit ensemble mobile (36). <IMAGE>
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